
Teema: Re: 6-2.1/235 Pulli külas Koolimaja tee 11 ja Koolipargi katastriüksuste 
detailplaneeringu koostamine 
 
Tere! 
 
Otseselt vastu me tulevikuplaanidele pole. Sooviksime, et säiliks roheline ja vaikne elukeskkond nagu 
hetkel on. 
Ettepanekud: 
- Koolimaja teel puudub valgustus. Piirkonnas on üsna palju koolis käivad lapsi, kes käivad ka trennides. 
Hea, kui 
saaks valgustuse. 
- Jalgrattatee oleks meeldib, eriti tore oleks, kui Sindi ja Tammiste saaks jalgteega ühendatud. 
- ka siinpool kallast võiks olla ujumiseks sobiv koht. Näiteks vana koolimaja juurest otse alla jõeäärde 
minnes. Hetkel 
on pinnas väga mudane. 
- kärestiku valmimine on juurde toonud palju kohalikke ja kaugemalt inimesi, kes seda vaatamas käivad. 
Kahjuks 
sõidavad paljud autod väga kiiresti ning ei arvesta, et meie majades on lapsed, kes pole harjunud, et 
siinne liiklus nii 
tihe on. Ehk oleks lahenduseks kiiruspiirangute määramine või "magavad politseinikud". 
- kui sportlaste jaoks tehakse palliplatsid, siis neid võiksid saada kasutada ka kohalikud lapsed. Siinsetele 
lastele võiks 
olla rohkem võimalusi, et oma vaba aega veeta (sportlased nähtavasti käivad rohkem suviti, kuid maja 
võiks olla 
kasutuses ka talvel nagu noortekeskus või midagi sellist). 
- kui on planeeritud majutusteenust pakkuda, siis on nähtavasti mõeldud ka öörahu tagamisele. 
 

Ilusat päeva jätku, 

Lille tee 13  


